

RSK Innebandy

Styrelsemöte den 5 oktober 2013

Närvarande: Ulrica Malmgren, Jonas Malmgren, Anette Krii, Tomas Appelkvist, Jeanette Stark, och Andreas Mellstedt

1. Godkännande av dagordning.
2. Jeanette Stark utses som justerare.
3. Föregående protokoll
Genomgång av föregående protokoll.

4. Ekonomi

- Månadsrapport september:** Andreas meddelade att det för tillfället ser bra ut och vi ligger på plus.
- Tipstolva/Målsporsring.** Ett 40-tal tipstolvor har sålts, ev några fler som ej blivit registrerade ännu. Försäljning av målsporsring pågår.
- V75.** Tomas & Andreas ska ta en träff med Marcus inom kort.
- Newbody.** Försäljningen pågår för fullt. Försäljningen sträcker sig fram till 20/10. Jeanette kom med tips på andra saker att sälja också, då många säljer Newbody. Vidare diskussioner tar vi vid nästa möte.
- Kiosk.** Mariette har fyllt på i kiosken & försäljningen på A-lagsmatchen den 4/10 var bra. Ca 2000 kr i kassan.
- Matchflyttar.** Kommer att komma faktura på några U-lagsmatcher som är flyttade (Alingsås borta, flyttad från 4/10 till 1/11, Hemsjö hemma är flyttad från 13/12 till 14/12). A-lagsmatchen som flyttades från 18/10 till 15/10 var önskemål från Vara så det belastar inte oss. Matchflytten av U-lagsmatchen från 11/10 till 24/10 bör vi kunna få reducerad kostnad för iaf, då det enl. Borås Stad var ok att boka denna fredag.

5.. Senior (Herr, U-lag, Damlag)

- **Tränare, ledare.** U-laget har fortfarande ingen tränare. Tomas ska tillfråga Niklas Borsén om han kan tänka sig detta uppdrag.
- **Matchvärdar.** Listan med matchvärdar för A-lag Herr är distribuerat till samtliga berörda lag. Vi diskuterade även matchvärdar för Damlaget & vi beslutade att styrelsen tar hand om första hemmamatchen den 25/10. Tomas och Anette hade möte med tränarna för Damlaget som skulle ta diskussion med sina tjejer och föräldrar om någon/några kan hjälpa till vid hemmamatcher. Vi stämmer av med dem inom kort och gör klart hur vi löser denna första säsong.
- **Sekretariat.** Borsén tar hand om liverapporteringen i A-lag Herr. Tomas dubbelkollar med honom att det är ok med även A-lag Dam. Jeanette pratade med honom om att ta hand om detta även för U-lag och fick positivt besked. Krockar det inte med A-lag eller IBF, skulle det nog inte vara några problem.
- Arrangemang.** Styrelsen beslutade följande kring detta:
 - * Entré A-lag herr, ändras till 40 kr. Damlag 20 kr står fast.
 - * Pris till matchens spelare varje match. Den variant med röstning på plats avvaktar vi lite med. Vi får se om vi kan komma igång med den som går via SMS
 - * Försöka lösa så att någon sköter musiken varje match. Viktigt för stämningen i hallen.
 - * Matchprogram/klapprar. Dessa är klara och distribueras inför varje match.
 - * Matchaffischerna är klara och sätts upp några dagar innan varje match.
 - * Väst till matchvärdarna är på gång.
 - * Filma matcherna? Inget konkret förslag ännu om vem skulle kunna åta sig denna uppgift.
 - * 21-lotter hämtas av Jonas Malmgren (2000 st) till nästa hemmamatch.
 - * Halva Potten. Vi bestämde att vi säljer Halva Potten under Alagsmatcherna.

6. Junior/Ungdom

- **Tränare.** P03/04 verkar har löst sig. Jonas Stark sköter det administrativa och flera föräldrar är engagerade i träningen, så snart kommer det att sätta sig vem som är "ordinarie" tränare.

- **Serieanmälan för P03/04.** De står nu som reserv till P03 Södra, ifall någon drar sig ur. Anette har dock talat med alla övriga tränare i P04 Södra och de godkänner att flera grabbar födda 2003 spelar i matcherna. Jonas Stark har fått alla tränarnas namn och telefonnummer. Han kontaktar dem före första sammandraget.

- **Domare** Oscar Köhler kommer att ta ansvar för domarna och sammanställer en lista med de nya föreningsdomare vi har. Det var runt 8 st som gick domarutbildningen som gick av stapeln för ett litet tag sedan.

- **P05/06 samt Ibskola** Några grabbar från P98 tog hand om de första träningarna söndagen den 6/10. Var ca 11 st på varje träning. I Ibskolan var flera föräldrar engagerade, så där löser sig säkert tränarfrågan. I P05/06 står vi inför ett bekymmer. Första sammandrag är 26 oktober i Viskaforshallen och enbart en träning är genomförd och inga tränare i dagsläget. Vi vill helst kunna genomföra denna, men bara en träning till kommer att ske innan denna (den 20/10). Före jul är det tyvärr så att många träningstider försvinner på söndagarna. Kan vi lösa detta på något sätt? Anette, Ulrica och Tomas pratar igenom detta inom kort.

- **F00/02** Jeanette för diskussioner med förbundet om dispenser för tjejerna som är födda 00, då de spelar i en 01/02-serie. Ej klart ännu. Även en ansökan om skyddad identitetsregistrering är också inskickad.

7. Träningsstider – IDA - Licenser

- **Träningsstider.** Träningsstider är nu fastställda och är utskickade till samtliga ledare och även uppsatt i hallen.

- **IDA.** Jeanette ska registrerar för fullt. Ca 120 personer som ska registreras och bli kopplade.

8. DM

Sista anmälningsdag är 7/10. Dmgruppen har möte onsdagen den 9/10 och då vet vi hur många som är anmälda och om DM verkligen blir av.

9. Styrelsemöten

Nästa styrelsemöte är den 17 november kl. 18.00 på Kansliet.

10. Övrigt

- **Ledarmöte med fotbollen.** Datum för detta är satt till den 26/10 och inbjudan skickat till berörda från huvudstyrelsen.

- **Kick-off** Detta är bokat till den 19/10. I veckan som kommer skickar vi ut inbjudan och fördelar uppgifterna mellan oss.

- **Fler engagerade i styrelsen/arbetsgrupper:** I dagsläget är vi för få som ansvarar för de olika uppgifterna. Vi behöver få in mer personer i de olika arbetsgrupperna (junior, senior, kiosk, arrangemang etc) och främst från föräldrar till barn födda från 2003 och yngre. I samband med kick-off, kanske vi kan få chans att knyta några fler till oss. Denna diskussion kommer även att fortsätta på nästa styrelsemöte.

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av: Jeanette Stark